
Skolebestyrelsesmøde 

Havndal børneby 
Onsdag den 29.03.2023 kl. 17.00 – 18.00  

Fællesmøde                    kl. 18.00 – 19.00 

Referat 

 
Herefter fællesmøde med Grønhøj 

Fraværende med afbud: 

Yuliya 

Katy 

 

1. 

Referat fra sidst 

 

 

 

2. 

Nyt fra formanden 

 

• Kort info fra Skolerådsmøde (5 min) 

Der bliver afholdt skolestævner. Det er 

idrætslærerforeningen der afholder dem. Ved 

vores idrætslærere det? 

 

Nikotinprodukter. Ønske fra skolebestyrelser 

om at lave et oplæg til forældrene om det. 

Randers fælles elevråd arbejder også med det. 

God sammenhæng 

 

Orientering om Randers Ungdomsskolemiljø. 

Man kan gå i klub flere steder. Ikke kun i sit 

eget område.  

 

Der er mange tilbud i ungdomsskolen. Vores 

elever er ikke gamle nok 

 

Der bliver en evaluering på 

specialklasserækkerne i Randers Kommune 

 

• Forespørgsel til ledelsen – hvordan står 

det til med mellemrumstilbuddet? 

Vores skole er så lille. Vi ser på behovet for at 

have et decideret mellemformstilbud. Det vil 

variere om der er støtte i klasserne eller om 

eleverne er trukket ud af undervisningen.  

 

 

3. 

Nyt fra ledelsen 

 

Info om Nordea midlerne. Der har været 

workshops, hvor eleverne er kommet med deres 

ideer og input.  I sfo omkring 



mooncar/cykelbaner og i 3-6 klasse om hygge 

udeområder  

Fremstilling af vandbaner i KREA sættes i gang 

efter påske 

Der kommer inspirationsture med børnene efter 

påske. Datoer kommer 

 

Info om hjemsendelse af elev. Denne havde 

taget billeder af en lærer og sendt rundt på de 

sociale medier. Møde med elev og forældre 

dagen efter 

 

Der er udfordringer i øjeblikket i 5. og 6. 

klasse. Både på trivsel og på sproget. 

Sundhedsplejersken har været der. Der sættes 

gang i nogle tiltag.  

 

Der kommer ny tildelingsmodel til 

dagtilbudsområdet. Der er gang i en 

høringsproces for de forskellige dagtilbud. Den 

forventes at træde i kraft januar 2024 

 

Børnehaven har haft tilsyn. Det var en meget 

flot tilbagemelding og kun få punkter, hvor der 

var kommentarer til. Stor ros og anerkendelse 

til alt personalet 

 

Sfo pædagogerne har været til kompetenceløft i 

fritidspædagogik. Det var meget inspirerende 

og nyttigt. Dilemma: Stor 

forældrebetaling/forventning fra forældrene til 

et produkt/pædagogiske aktiviteter kontra 

elevernes behov for ikke at skulle navigere i 

krav og selv have lov til at bestemme. 

Forslag: Kunne man skrive noget om dilemmaet 

til forældrene? 

 

Dagplejen har været her de sidste mandage. En 

dagplejer har været der hver gang. To har ikke 

været der. Det virker til, at dagplejen støtter 

mere op om vores aftale.  

 

4. 

Nyt skoleår 

 

• UUV – timefordeling 

Oversigt over faglektioner gennemgås 

 

• Buskøreplan skoleåret 23/24 

Busser er endnu uafklarede. De kommer 

på næste møde igen.  



 

5. 

Branding 

 

• Vi har endnu ikke modtaget noget, men 

det kan jo være, der når at komme noget 

fra kommunikationsafdelingen 

Vi har endnu ikke hørt fra forvaltningen. 

Vi afventer 

 

• Kan vi få de ansøgte penge til branding? 

(AN) 

Der er søgt 25.000. Der kommer svar 

midt april.  

 

6. 

Evaluering af børnebyfest 

Tekst på Aula med baggrund for at have 

ændret Børnebyens navn. 

 

MEGA GOD børnebyfest 

Skøn stemning og stor opbakning. 

 

Godt med kaffe og kage flere steder. Næste 

gang skal der også være kage i bestyrelsens 

bod.  

 

Mobile pay fungerer godt. Det er en stor 

gevinst, at der ikke er penge i omløb.  

 

Lærerne skal udvælge det sjoveste billede af 

klassen/stuen/holdet. Der er en slikpræmie 

på højkant 

 

7. 

Opfølgning på samarbejde med dagplejen 

Se punkt under Nyt fra ledelsen 

 

8. 

Princip: Adgang til at opfylde 

undervisningspligt i fbm musik eller 

idrætsskole. 

 

Dette princip er lovpligtigt. Der er fundet en 

tekst på skole og forældres hjemmeside. 

Copy/paste teksten 

Evt. Godkendelse næste gang 

 

9. 

Evt. 

Velkommen til Kristina :) 

 

Anette Nørager orienterer:  

Ungemiljøaften. Kommunen inviterer på 

pizza og sodavand. Ønske om en dialog 

med de unge om, hvad de kunne tænke 

sig. Anette skal snakke med René fra 

Kaosambassaden om de eventuelt kan 

byde ind med noget. 

 



Hop i hallen: Torsdag og fredag i Kristi 

himmelfartsferien 19.00 – 21.00 

 

Mini laan party i spinningslokalet. 12 

pladser. For 5. og 6. klasse. Først til 

mølle princip.  

 

 

10 

Punkter næste møde 

 

• Budget 2023 

• Busser 

• Evt. godkendelse af princip om punkt 8 

 


